




# သင်၏ အတွေ့အကြုံကိုမျှဝေခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည် လူငယ်များနှင့် ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများထံမှ တုံ့ပြန်အကြံပြုချက်များကို တန်ဖိုးထားပါသည်။ ၎င်းသည် သင့်လိုအပ်ချက်များ၊ ကျွန်ုပ်တို့ ကောင်းမွန်စွာလုပ်ဆောင်နိုင်သည်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့တိုးတက်နိုင်သည်ကို နားလည်ရန် ကူညီပေးပါသည်။

## ဤအရာများသည် သင် တုံ့ပြန်အကြံပြုချက်ပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများဖြစ်သည်-

**ဝန်ထမ်းတစ်ဦးနှင့် စကားပြောပါ**

သင် သို့မဟုတ် သင့်ကလေးအား ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးသည့် ဝန်ထမ်းများအား သင့်အတွေ့အကြုံကို မျှဝေပါ။





**ကလေးနှင့် မိသားစုဆက်ဆံရေးဝန်ဆောင်မှုသို့ သွားရောက်ပါ**



**တုံ့ပြန်အကြံပြုချက် ပုံစံ**

တုံ့ပြန်အကြံပြုချက်ဖောင်တစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ရန် နည်းလမ်း 2 ခု ရှိပါသည် -

1. ဖောင်တစ်ခုကိုဖြည့်ပြီး Perth ကလေးဆေးရုံ၏ သတင်းအချက်အလက်ဌာနရှိ တုံ့ပြန်အကြံပြုချက်ပုံး ထဲသို့ ထည့်ရန်
2. အွန်လိုင်းဖောင်ဖြည့်ရန် QR ကုဒ်ကို စကင်ဖတ်ပါ။

**Located at Ronald McDonald Family Room**  
မြေညီထပ်၊ Perth၊ ကလေးဆေးရုံတွင် တည်ရှိသည်


တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အတွင်း မနက် 8.30 မှ 4.30 နာရီအထိ ဖွင့်သည်

ခေါ်ဆိုရန်-: 08 6456 0032

အီးမေးလ်- cahsfeedback@health.wa.gov.au


**ပြုစုစောင့်ရှောက်သူ၏ ထင်မြင်ချက်**

သင့်အကြောင်းအရာကို ပြုစုစောင့်ရှောက်သူ၏ ထင်မြင်ချက် ဝဘ်ဆိုက်ဖြစ်သော [careopinion.org.au](http://careopinion.org.au) တွင် အမည်ပေး၍ မျှဝေပါ



**MySay စစ်တမ်း**

သင်၏ ဆေးခန်းပြသမှုပြီးနောက် သင့်မိဘိုင်းလ်ဖုန်းသို့ ပေးပို့နိုင်သည့် စစ်တမ်းကို ဖြည့်စွက်ပါ။



သင့်အချက်အလက်များကို မျှဝေရန် အဆင်ပြေသည်ဟု သင် မပြောပါက အခြားသူများနှင့် မျှဝေမည်မဟုတ်ပါ။ တုံ့ပြန်အကြံပြုချက်ပေးခြင်းသည် အနာဂတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ပေးဆောင်သော စောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ကူညီပေးပါမည်။



ဤစာတမ်းကို အခြားဘာသာစကားဖြင့် ဘာသာပြန်ဆိုနိုင်ပြီး မသန်စွမ်းသူတစ်ဦးအတွက် တောင်းဆိုမှုအရ အခြားပုံစံများဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။

ကလေးနှင့် ဆယ်ကျော်သက် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုသည် ဩစတေးလျအနောက်ပိုင်း ရှိ ရိုးရာနယ်မြေများနှင့် ဘာသာစကားအုပ်စုများစွာ၏ အဘို့ရီဂျင်း ဩစတြေးလျလူမျိုးများကို အသိအမှတ်ပြုသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရှေးယခင်နှင့် ပစ္စုပ္ပန် နှစ်ရပ်စလုံးမှ အဘို့ရီဂျင်း ဩစတြေးလျလူမျိုး အကြီးအကဲများ၏ ဉာဏ်ပညာကို အသိအမှတ်ပြုပြီး ယနေ့ခေတ် အဘို့ရီဂျင်း ဩစတြေးလျလူမျိုး အသိုင်းအဝိုင်းများကို လေးစားပါသည်။

ကလေးနှင့် ဆယ်ကျော်သက် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှု  
15 Hospital Avenue (ဆေးရုံရိပ်သာလမ်း) Nedlands၊ WA၊ 6009။ တယ်လီဖုန်း- (08) 6456 2222  
ထုတ်ဝေသူ- စားသုံးသူ ထိတွေ့ဆက်ဆံမှု။ ကိုးကားချက်- 1594 © CAHS

ရှင်းလင်းချက်- ဤထုတ်ဝေမှုသည် အထွေထွေပညာရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ဖြစ်သည်။ လိုအပ်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအကြံဉာဏ်များအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကျွမ်းကျင်သူထံ ဆက်သွယ်ပါ။  
© အနောက်ဩစတေးလျပြည်နယ်၊ ကလေးနှင့် ဆယ်ကျော်သက် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှု။

